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Ponownie uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi na proibq pana

zm. ul .Dziewirtsko . 't6ry w ramach
wtorkowych przyiqc interesant6w w dniu dzisiejszym ponownie skontoktowat
siq ze mnq proszqc bym ustalil na jokim etopie jest postepowanie
odministrocyjne zwiqzone z wykupem dziatki pod goraiem na tzw. ,,motym
Poludniu" obejmujqcy dzialkq nr. 22/lg KM 75 by zainwestowai w ston
techniczny garotu itp.

lak wczefniej informowalem temat ten ciqgnie siq od 20J6 roku.

Dlatego, te2 uprzejmie proszq pana prezydenta o udzielenie odpowiedzi no
jokim etapie reolizocji sq podigte czynnosci i zroiony wniosek do Sadu
Rejonowego lWydzial Cywilny mojqcy no celu zniesienie wspllwlasnoici
nieruchomolci zgodnie z pana deklaraciq zawartq w piimie z dnia 22 wrzeinia
2023 roku, znak GMK.N.0003.3.2023 w powyiszej sprawie.

Zadoje sobie pytonie czy ten temat zostanie ostatecznie zokoriczony w tej
kodencji Rody Miasta Wloclowek, kt6ro koriczy siq no przelomie marca_
kwietnio 2024 roku ? czy tei ...........?

Z powo2aniem


